
Declaration of conformity TSCA, section 6h

Eschach, February 2025

With this letter we validate the conformity of our products according to the current Environmental Protection Agency (EPA) guidelines under the U.S. Toxic Substances Control Act (TSCA), Section 6h.

With this directive, new restrictions were defined, which are aimed at reducing exposure to the persistent, bioaccumulate and toxic (PBT) chemicals listed below. These PBT chemicals accumulate in an organism over time through the environment or food and can be an unreasonable risk to health and the environment.

Section 8(a)(7) requires each manufacturer and distributor of a product containing PFAS to disclose information about products distributed during the period from January 1, 2011 through December 31, 2022.

In principle, a TSCA certificate is not required for articles, but the new PBT rule forbids the manufacture, processing and distribution of products containing the five defined PBT chemicals.

Material	Code	CAS
Phenol, isopropylated, phosphate (3:1)	PIP (3:1)	68937-41-7
Decabromodiphenyl Ether	DecaBDE	1163-19-5
2,4,6-Tris(tert-butyl)phenol	2,4,6-TTBP	732-26-3
Hexachlorobutadiene	HCBD	87-68-3
Pentachlorothiophenol	PCTP	33-49-3

Please do not hesitate to contact us if you have any questions.

With kind regards



Product Management
Michael Maier

Konformitätserklärung TSCA, Abschnitt 6h

Eschach, Februar 2025

Wir bestätigen mit diesem Schreiben die Konformität unserer Produkte gemäß den aktuellen Richtlinien der Environmental Protection Agency (EPA) im Rahmen des U.S. Toxic Substances Control Act (TSCA), Abschnitt 6h.

Mit dieser Richtlinie wurden Beschränkungen festgelegt, die auf die Reduzierung der Exposition gegenüber den unten aufgeführten persistenten, bioakkumulierenden und toxischen (PBT) Chemikalien abzielt. Diese PBT-Chemikalien reichern sich im Laufe der Zeit über die Umwelt oder die Nahrung in einem Organismus an und stellen ein unangemessenes Risiko für die Gesundheit und die Umwelt dar.

Gemäß Abschnitt 8(a)(7) ist jeder Hersteller und Inverkehrbringer eines PFAS-haltigen Produkts verpflichtet, Informationen über Produkte weiterzugeben, die im Zeitraum vom 1. Januar 2011 bis zum 31. Dezember 2022 vertrieben wurden.

Grundsätzlich ist ein TSCA-Zertifikat für Erzeugnisse nicht erforderlich, jedoch verbietet die neue PBT-Regel die Herstellung, Verarbeitung und den Vertrieb von Produkten, welche die fünf definierten PBT-Chemikalien enthalten.

Material	Kürzel	CAS
Phenol, isopropylated, phosphate (3:1)	PIP (3:1)	68937-41-7
Decabromodiphenyl Ether	DecaBDE	1163-19-5
2,4,6-Tris(tert-butyl)phenol	2,4,6-TTBP	732-26-3
Hexachlorobutadiene	HCBD	87-68-3
Pentachlorothiophenol	PCTP	33-49-3

Für Rückfragen stehen wir Ihnen selbstverständlich jederzeit gerne zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen



Produktmanagement
Michael Maier